
 
Referat fra bestyrelsesmøde den 19. juni 2022 afdeling 2 
 
 

1. Valg af ordstyrer 
- Svend 

 
2. Valg af referent  

- Tina B 
 

2a.  Godkendelse af dagsorden 
- Ja 

 
2b. Godkendelse af referat fra sidste møde 

- Ja 
 

3. Repræsentantskab 
- Tina L og Tina B meldte afbud pga. job 
 

4. Ønske om en formand /Søren 
- Søren havde stort ønske om en formand i forhold til kontaktperson i 

afdeling 2, hvilket blev nedstemt . Tina L og Tina B fortsætter, som 
kontaktpersoner 

 
5. Skægkræ /Svend 

- Det er Skægkræ i flere lejemål.  
Problemet gennemgået på mødet. 
Kontaktpersonerne tager kontakt til Vivabolig vedrørende bekæmpelse af 
Skægkræ i hele afdelingen. 

 
6. Forretningsorden /Svend 

- Svend og Tina L tager hånd om forretningsorden, som behandles på næste 
møde.  

 
7. Anmeldelse af tyveri af kamera /Tina B  

- Det er lavet en anmeldelse om tyveri til Nordjyllands Politi i samråd med 
Stefan. 
Søren kunne oplyse, at efter kameraerne blev opsat, er indbrud og tyveri 
nedadgående i kælderrummene.  



Der ønskes opsættelse af nye kameraer, hvor de 3 stk. var stjålet fra.  
Opsættelse af skrivelse i alle opgange og elevator med information om 
overvågning. Søren kontakter Stefan for udarbejdes af skrivelse. 

 
8. Opfølgning på “bestil en betjent” /Tina B 

- Tina B har taget kontakt Johnny boligrådgiver vedrørende en betjent til 
vejledning til beboerne i forhold til økonomisk kriminalitet på nettet. 
Johnny var med på ideen.  
Johnny vil gerne stå for arrangementet og det bliver ham, som sender 
indformation ud til samtlige beboer i afdeling 2 og 4. 
Arrangementet afholdes en dag i september eller oktober 2022 og det vil 
blive i selskabslokalet i Rughaven.  
Tina B tager kontakt til politiet via “bestil en betjent”. 
Der skal bestilles transport fra Odinsgade. 
Der laves opfølgning på næste møde.  

 
9. Forslag til cykelstativ Odinsgade /Tina B 

- Der var ønske fra 2 beboer, om et cykelstativ ud for nr. 15 i Odinsgade. 
Søren kontakter Stefan vedrørende opsættelse af cykelstativ. 

 
10.  Sommerfest/udflugt 

- Sommerfest/høstfest Tina L tager kontakt til afdeling 4 med muligheden 
for en sommer/høstfest, samt udflugt eventuelt til Læsø.  

 
11.  Eventuelt 

- Jonna oplyste, at hun og Stefan havde taget kontakt til Aalborg Renovation 
for yderligere afhentning af affald, hvilket nu var blevet afhentning hver 
uge. 

 
12.  Næste møde  

- Søndag den 14. august kl 10-12 2022 
 
 


